
YLÄ-SAVON AUTISMIYHDISTYS RY PÖYTÄKIRJA 1-2023

Hallitus 15.1.2022

 

Aika  sunnuntaina 15.1.2023 klo 12-14

Paikka Järjestötalo Vakassa,  linkki oli myös Teamsissa

Läsnä  Merja Kaivo-oja puheenjohtaja

Osmo Turkki varapuheenjohtaja

Matti Ollikainen sihteeri (etänä)

Paula Ollikainen jäsen § 13 alkaen

Anne Mykkänen jäsen (etänä)

 

Poissa  Janne Kananen jäsen

Merja Sutinen jäsen

1 § KOKOUKSEN AVAUS, LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS

Alustava kutsu edellisessä kokouksessa 22.10.22, sähköpostissa kutsu 11.1.23.

ESITYS: Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus.

PÄÄTÖS: Kokous avattiin klo 12.20, todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

 

2 § EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA

Edellisen kokouksen 5/2022 pöytäkirja on lähetetty hallituksen jäsenille tämän esityslistan

liitteenä (liite 1.).

ESITYS: Hyväksytään pöytäkirja.

PÄÄTÖS: Hyväksyttiin.

3 § TYÖJÄRJESTYS

Hallituksen jäsenten toivomat lisäykset merkitään esityslistaan tässä kohdassa.

 

ESITYS: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

PÄÄTÖS: Esityslistaan lisättiin Tuomirannan talkookyselyyn vastaaminen,

Yhdistyksen kaapin vanhentuneiden ruoka-aineiden poisto sekä Autismiliiton

kyselyyn vastaaminen. Täydennetty esityslista hyväksyttiin kokouksen

työjärjestykseksi.



4 § TOTEUTUNUT TOIMINTA

Isien ilta Tuomirannassa pe 28.10. klo 18, jossa oli neljä isää.

Mielipidekirjoitus Savon Sanomissa (varapj Osmo Turkki) to 27.10.22 liittyen

maakunnallisen vammaisneuvoston kokoonpanoon. Pj tuli valituksi jäseneksi

maakunnalliseen vammaisneuvostoon uuteen hyvinvointialueeseen liittyen.

Keilailuilta la 19.11. yhteensä 29 osallistujaa, muistettiin myös Lailaa.

Iisalmen vammaisneuvoston kokoukseen ja joulupuurotilaisuuteen 13.12. osallistui

yhdistyksestä Matti ja Paula Ollikainen.

Kuusenhakuretki la 17.12. peruuntui osallistujien sairastumisten takia.

PÄÄTÖS: Merkittiin tiedoksi.

5 § LÄHITAPIOLAN YHTEISKUNTAVASTUURAHASTON SHEKKI

Lähitapiola myönsi Yhteiskuntavastuurahastostaan yhdistyksellemme 2500€ shekin

toimintamme tukemiseen. Osmo ja Elias Turkki kävivät pe 11.11. shekin

luovutustilaisuudessa Iisalmen Lähitapiolan toimistolla.

ESITYS: Em. asia hallitukselle tiedoksi.

PÄÄTÖS: Merkittiin tiedoksi.

6 § VUODEN VAPAAEHTOINEN

ESITYS: Viime vuonna Osmo ei tullut valituksi, mutta perustelut on talletettu

ensi vuotta ajatellen. Ehdotetaan hyvää miestä loppuvuodesta uudestaan!

PÄÄTÖS: Osmo toivoi, että asiaan ei enää palata ja kiitti yhdistyksen väkeä

osakseen tulleesta huomaamisesta yhdistyksen tasolla.

 

7§ AUTISMIKOIRA

ESITYS: Pj:n sähköpostissa 5.12. tietoa autismikoira-asiasta. Tiedotetaanko

edelleen jäsenistölle?

PÄÄTÖS: Linjattiin periaatepäätökseksi, että yhdistys ei mainosta

jäsenilleen maksullisia palveluja.

8§ TULEVAA TOIMINTAA

Korallit- uinnit jatkuvat uuden uimahallin avajaisten jälkeen, ajankohdasta ei ole vielä

tietoa.

Lumikenkäkävelylle ja laturetkelle ei tällä hetkellä näkyvissä edellytyksiä.



Maailman Autismitietoisuuden päivään 2.4. palataan 21.2. kokouksessa.

ESITYS: Todetaan tilanne.

PÄÄTÖS: Todettiin.

9§ UUDEN JÄSENEN HYVÄKSYMINEN

ESITYS: Hyväksytään uudeksi perhejäseneksi liitteessä 2. oleva henkilö.

PÄÄTÖS: Hyväksyttiin ja toivotettiin tervetulleeksi.

10§ VoiVa-hankkeen RAUTAVAARAN LEIRI

Rautavaaran Metsäkartanolla on VoiVa-hankkeen rahoittamana perheleiri YSA:n väelle

pe-su 30.3.-2.4., jossa pj on yhteyshenkilönä ja apuohjaajana. Mukaan on lähdössä neljä

perhettä ja yhteensä 20 henkeä. Yhteinen suunnittelupalaveri on to 16.3. klo 17.30-19.00

Yhdistystalo Vakassa.

ESITYS: Yhdistys kustantaa iltapalatarjoilut suunnitteluiltaan to 16.3.

PÄÄTÖS: Esityksen mukaan. Oltiin iloisia, että Metsäkartano-leirit Saavat

jatkoa.

 

11 § MARJO HÄYRYN TAPAAMINEN TEAMSISSA

Autismiliiton Marjo Häyry ehdotti tapaamista Teamsissa vkolle 8 joko ti 21.2. tai ke 22.2.

ESITYS: Sovitaanko ti 21.2. alkaen klo 17.30? Paikkana Vakka.

PÄÄTÖS: Hyväksyttiin suunnitelma muutoksella, että aloitetaan Vakassa klo

17 ja Marjon tapaamisen jälkeen jatketaan hallituksen kokouksella.

12 § TOIMINTA- JA TALOUSSUUNNITELMAN VALMISTELUA

ESITYS: Pj esittelee asioita ja valmistellaan suunnitelmia vuosikokousta

varten.

PÄÄTÖS: Puheenjohtaja esitteli alustavaa toiminta- ja taloussuunnitelmaa. Lisäksi

todettiin, että syksyllä Ylä-Savon Autismiyhdistyksen toiminnassa tulee

täyteen 20 vuotta.

13 § MUUT ASIAT

 

Paula liittyi kokoukseen etäosallistujana tässä vaiheessa.

Lisäasioista todettiin:

Varmennettiin YSA:n osalta vastaukseksi Vanuli ry:n kyselyyn Tuomirannan



talkoisiin osallistumisesta seuraavaa: 1. Kaksi nuorta miestä voi osallistua

vuorollaan Tuomirannan ruohonleikkuuseen avustajansa kanssa. 2. YSA

voinee hoitaa polkuveneeseen liittyvät asiat, siirrot jne., 3. Muutoin voidaan

osallistua kevät- ja syystalkoisiin Tuomirannassa. 4: Lisäksi todettiin, että

yhdistyksen edustaja hoitaa Tuomirannan isännän tehtäviä.

Merja ja Osmo hoitavat poistoon yhdistyksen kaapissa Vakassa olevat

vanhentuneet eväät.

 

Laadittiin yhdessä vastaukset Autismiliiton kyselyyn.

ESITYS: Merkitään tiedoksi.

PÄÄTÖS: Esityksen mukaan.

14 § SEURAAVA HALLITUKSEN KOKOUS JA VUOSIKOKOUS

ESITYS: Seuraava hallituksen kokous on Yhdistystalo Vakassa ti 21.2. klo

17.30- (ensin Marjo Häyryn tapaaminen Teamsissa) ja vuosikokous su 19.3.

klo 12 samassa paikassa.

PÄÄTÖS: Seuraava kokous on Yhdistystalo Vakassa 21.2. klo 17 alkaen.

Muutoin esityksen mukaan.

15 § KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Kokous päättyi klo 13.55.

 

_____________________________ ___________________________

puheenjohtaja sihteeri


